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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 19 november 2014. 

 

Aanwezig: 

de heer A.G.M.  van de Wijdeven voorzitter 

de heer A.P.H. van der Aa    lid 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer W.G.M. van Dijk   lid 

de heer G.C.H. Doudart de la Grée  plv. lid 

de heer J.B.J.A.M. Hendriks    lid  

de heer J. Kobussen   plv. lid 

de heer J.F.M. Wijdeven    plv. lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier 

de heer F.P.A.C. van Zeeland   wethouder  

De heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

de heer J. Sprengers   beleidsmedewerker afdeling Beleid en Projecten  

de heer M. Brands    beleidsmedewerker afdeling Beleid en Projecten 

 

Afwezig: 

de heer M.F.P.A. Junggeburth lid 

de heer A.D.H. van Hoof   lid 

de heer F.S.M. van Lierop   lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Hij meldt dat de heren Van Hoof, 

Van Lierop en Junggeburth worden vervangen door respectievelijk de heren Kobussen, Doudart 

de la Grée en Wijdeven. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld.  

 

3. Spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld.  

 

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 13 oktober 2014 

De heer Van der Aa mist bij agendapunt 15, stand van zaken urgentiegebieden geur en fijnstof, 

de opmerking van de heer Van der Heijden dat niet getoetst dient te worden op huisnummer 

maar op de daadwerkelijke dierlocatie waar de emissie plaatsvindt. 

De besluitenlijst wordt vervolgens dienovereenkomstig vastgesteld.  

 

5.  Ingekomen stukken en mededelingen 

Wethouder Van Zeeland deelt ten aanzien van de stand van zaken over de Noordoost Corridor 

mee dat het voorkeursalternatief van de provincie aankomende vrijdag in de 2e Kamer 

besproken zal worden. Op een daartoe gestelde vraag antwoordt hij dat de aangekondigde 

second opinion nog niet binnen is. 
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6. Stand van zaken bouwplannen 

De heer Van Dijk vraagt of het plan om een aantal zorgwoningen te realiseren in Aarle-Rixtel 

ook wordt meegeteld in het beschikbare woningcontingent. 

De heer Van der Aa is benieuwd wat de effecten zijn voor Laarbeek van de nieuwe 

prognosecijfers van de provincie. 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat de nieuwe prognoses nog niet zijn vastgesteld. Dit vindt 

plaats op 25 november aanstaande. Hij zal hier in de volgende commissievergadering op 

terugkomen. Met betrekking tot de plannen voor zorgwoningen geeft hij aan dat er één verzoek 

is ingediend bij het college. Dit betreft een plan voor het oude klooster in Aarle-Rixtel wat 

verder nog niet concreet is. Het college kiest voor maatwerk. Alle zelfstandige woonruimtes 

vallen onder de huidige contingentering. Het soort woning maakt daarbij niet uit.  

 

7. Presentatie Blink 

De directeur van BLINK, de heer Van der Meer, geeft door middel van een presentatie een 

toelichting op de begroting. Hij beantwoordt vervolgens enkele verhelderende vragen. 

 

8. Stand van zaken proef afvalverwerking De Voorbeemd 

De heer Reus van ‘Onsburo’ geeft via een korte presentatie een toelichting op de plannen voor 

een proef voor gescheiden afvalinzameling in de wijk De Voorbeemd in Beek en Donk. De heer 

Reus beantwoordt een aantal verhelderende vragen. Alle leden van de commissie zijn benieuwd 

naar de resultaten van de proef. 

 

9. Voorstel tot vaststelling van de Bomenverordening Laarbeek 2015 

De heer Kobussen merkt op dat de groene kaart niet helemaal up-to-date is. 

De heer Van der Aa vraagt naar het aantal zienswijzen dat is ingediend. Verder vraagt hij of de 

achterstand in de boomcontroles inmiddels is ingelopen en of het vervangingsplan populieren 

nog op schema ligt.  

De heer Van Dijk vraagt of het mogelijk is om de monumentale bomen bij particulieren mee te 

nemen in de reguliere snoeiwerkzaamheden van de gemeente. Ook stelt hij voor om eigenaren 

van grote eikenbomen tegemoet te komen door deze bomen meteen mee te nemen bij de 

bestrijding van de processierups.  

De heer Hendriks wijst erop dat veel gemeentelijke bomen in de nabijheid van monumenten 

staan. Hij vraagt of het mogelijk is om de goten van deze monumenten van gemeentewege  

schoon te maken. 

De heer Brands geeft aan dat met de opstellers van de groene kaart afspraken zijn gemaakt om 

het bomenbestand jaarlijks te her-inventariseren. Getracht wordt om de groene kaart zo actueel 

mogelijk te houden. Er zijn 41 zienswijzen ingediend waarvan er 29 inhoudelijk van aard zijn. In 

december neemt het college hier een besluit over. 

Als extra service naar de bewoners toe is aan de bomenverordening een subsidieregeling 

gekoppeld. Het college zal hiervoor nog nadere criteria opstellen. 

Wethouder Van Zeeland merkt op dat het onderhouden van particulier bezit tot veel heisa kan 

leiden. Hij is dan ook niet voornemens om bomen of andere eigendommen van particulieren te 

gaan onderhouden. Van gemeentewege wordt voor een deel al service verleend aan 

particulieren door de gratis inspectie en het opruimen van snoeiafval. Voor de burgers geldt op 

dit moment ook al een kapvergunningplicht. De nieuwe regels zijn alleen maar helderder.  
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De heer Brands verwacht dat de achterstand in boomcontroles over circa 1 jaar zal zijn 

ingelopen. De inhaalslag ligt goed op schema evenals het vervangingsplan populieren.  

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

10. Voorstel tot vaststelling van de 2e tussenrapportage van de begroting 2014 

Een aantal technische vragen van de commissieleden worden door de wethouders Van Zeeland 

en Meulensteen beantwoordt. 

Op daartoe gestelde vragen antwoordt wethouder Van Zeeland dat de aanleg van een 

uitvoegstrook op de Lieshoutseweg nog steeds een discussiepunt is in het overleg met de 

provincie.   

Hij zal de commissie schriftelijk informeren over de stand van zaken ten aanzien van het krediet 

onderhoud asfalt.  

Ten aanzien van de aanpassing van het Kerkplein in Aarle-Rixtel zal hij op korte termijn met het 

kerkbestuur in overleg gaan wat er nu precies van de gemeente verlangd wordt.   

De vraag over de ontwikkelingen met betrekking tot de camperplaatsen zal hij doorgeven aan 

wethouder Briels met het verzoek om deze schriftelijk te beantwoorden. 

Verder zal hij de commissie een lijst doen toekomen van openbare gebouwen die aan de criteria 

van toegankelijkheid voldoen.  

De fusieplannen van de Woningstichting liggen nog steeds op schema. De verwachting is dat de 

fusie per 1 januari 2015 een feit kan zijn. Er vindt nog overleg plaats over de invulling van een 

steunpunt.  

Wethouder Meulensteen meldt dat hij de commissie Algemene Zaken op donderdag 20 

november in beslotenheid zal informeren over de stand van zaken met de Woningstichting.  

 

De commissie stemt in met het voorstel en adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

11. Rondvraag 

De heer Kobussen hekelt de kwaliteit van de trottoirs in Lieshout. Hij vraagt of de gemeente 

beschikt over een plan voor periodiek of incidenteel onderhoud en zo ja wanneer het herstel van 

deze trottoirs daarin aan de beurt komt.  

De heer Doudart de la Grée geeft aan dat de straatverlichting in het buitengebied op enig 

moment om en om wordt uitgeschakeld. Hij vraagt of het mogelijk is om de lantaarnpalen bij 

kruisingen aan te laten ten bevordering van de verkeersveiligheid. 

Verder vraagt hij om een toelichting op de actie www.0-verkeersdoden-brabant.nl. 

De heer Van Dijk vangt signalen op van mensen die erg lang moeten wachten op bericht van de 

gemeente. Als voorbeelden noemt hij de bewoners van Rooiseweg en het verzoek van de heer 

Daniëls. Hij vindt dat de gemeente hier alerter op moet zijn.  

De heer Hendriks haalt de onwerkbare situatie op de gemeentelijke milieustraat aan. Door de 

hoge containers is het voor de bezoekers erg lastig om het afval te storten. 

Wethouder Van Zeeland wijst erop dat de milieustraat niet van gemeente is. Hij geeft aan dat 

niet alleen de inrichting maar ook het voortbestaan van de milieustraat op dit moment een 

discussiepunt is. Hij deelt de zorgen van de heer Hendriks en geeft aan dat het zijn aandacht 

heeft.  
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Hij zal de commissie schriftelijk informeren over de wijze waarop vragen van burgers in zijn 

algemeenheid en de genoemde gevallen in het bijzonder zijn afgedaan.  

Ten aanzien van de vraag over het aanlaten van de straatverlichting nabij kruisingen in het 

buitengebied is hij bereid te kijken wat de technische mogelijkheden zijn om hieraan tegemoet 

te komen. 

Ten aanzien van de actie www.0-verkeersdoden-brabant.nl meldt hij dat dit een actie is van de 

provincie.  

Hij zal nagaan hoe het onderhoud van de trottoirs in de gemeente geregeld is. Hij merkt daarbij 

op dat als er meldingen binnen komen bij de gemeente over gevaarlijke situaties als gevolg van 

wortelopdruk, hier altijd snel actie op ondernomen wordt.  

 

12. Sluiting 

 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.  

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 7 januari 2015. 

 

de griffier,   de voorzitter, 

 

 

 

 

M.L.M van Heijnsbergen   A.G.M. van de Wijdeven 

 


